
 

 

Квітневого ранку педагоги ліцею №9 зібрались на засідання педагогічної 
ради – конференції. 

На порядку денному розглядались питання: 
1.Виконання рішень попередньої педради. 
2. Про результати моніторингу якості організації дистанційного навчання 
Управлінням Державної служби якості освіти у Запорізькій області. 
3. Про скасування ДПА в 11 класах та стан реєстрації  учнів на проходження  
НМТ. 
4. Про виконання навчальних програм в 11 класах до 12 .05.2025 р. 
5. Про стан виконання річного плану роботи ліцею у 2024-2025 н.р. та 
основні вектори роботи з виховної діяльності, соціально-психологічної та 
методичної служби на 2025-2026 н.р. 
      Тема педради - конференції спонукала  колектив творчо підійти до своїх 
доповідей та виступів. На засіданні було розглянуто та обговорено низку 
важливих питань, а саме: результати моніторингу якості організації 
дистанційного навчання (за звітом УДСЯО), звіт про результати виконання 
річного плану роботи за всіма службами закладу освіти, намічено нові вектори 
розвитку та удосконалення роботи, створення комфортного освітнього 
середовища для всіх учасників освітнього процесу.  
         Завдяки наполегливій праці, цілеспрямованій координації діяльності 
колективу досягаються певні успіхи в організації освітнього процесу.  
Змістовними були коментарі директора ліцею про аналіз результатів 
моніторингу якості організації дистанційного навчання, нові виклики щодо 
організації роботи на наступний навчальний рік та окреслено шляхи 
вирішення нагальних проблем. 



Атмосфера педради була робочою та змістовною. Кожен мав змогу висловити 
свої ідеї та побажання. Найкращі пропозиції були прийняті до 

уваги. Заряджені позитивом, конструктивними, креативними ідеями педагоги 
продовжують працювати над втіленням рішень та планів у життя. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


